
Jaarverslag ABC (verkorte versie) 2022 

De ABC heeft in 2022 uitvoering gegeven aan de plannen die vorig jaar werden genoemd  

en die volgen uit het beleidsplan opgesteld in 2019. 

 
Helaas hebben wij het bestuur ook in 2022 moeten adviseren een  fokker het 
lidmaatschap op te zeggen, omdat de betreffende  persoon het VFR heeft overtreden en 
in het houden van honden  de reputatie  van de NLV beschadigde. De overtreding was 

zodanig dat deze is voorgelegd aan het tuchtcollege van de Raad van Beheer. 
 
De vraag naar puppy’s was in 2022 beduidend minder. Het aanbod (3600) was lager dan 
de twee voorafgaande jaren. Dat hield in dat de prijs voor een pup weer wat 

normaliseerde (gemiddeld € 1700,00).  
 
Het  imago van de stamboomhond is nog steeds niet erg goed. Ons inziens leveren ook 
de (media)uitspraken van de Raad van beheer hier geen positieve bijdrage aan. De druk 

vanuit de maatschappelijke opinie en overheid om gezond te fokken is groot.  
Helaas werkt de (langdurige) vertraging in besluitvorming en handelen binnen de 
kynologie ( b.v. normenmatrix) niet mee in de imagoverbetering van de stamboomhond. 
Maar positief gaan we 2023 in. Het gesprek met de Raad van Beheer over de 

normenmatix is weer gaande. Er zit weer beweging in. 
Het epilepsiebeleid van de Raad van Beheer heeft geresulteerd in een, door de ABC/NLV 
in gang gezet, fokverbod. 
  

Om het imago van de stamboom Labrador en van onze vereniging te verbeteren, wil de 
ABC zich daarin niet afhankelijk opstellen van anderen. We willen het voortouw nemen 
en beslissingen nemen om te kunnen werken aan een duurzame fokkerij van de Labrador 
retriever. Fit2Breed is daarvan een voorbeeld, waarmee wij voorop (kunnen) lopen in een 

duurzame fokkerij, die gezondheid hoog in het vaandel heeft en waarmee het imago van 
de stamboomlabrador zich kan verbeteren.  
Om adequaat te reageren op ontwikkelingen in de wetenschap en berichten in de media 
is de  ABC/NLV genoodzaakt steeds meer en sneller beslissingen te nemen.  

Beslissingen die wij willen nemen met ondersteuning van onze leden/fokkers. Daarom 
het verzoek om met ons mee te denken en op artikelen, mededelingen en vragen 
gepubliceerd in LP, op Facebook en/of website te reageren.  

 
Ik val in herhaling, maar ook over 2022 wil ik de commissieleden en ondersteunders 
weer bedanken voor het vele werk, dat ook het afgelopen jaar weer door hen is verzet.  
Met een lezing op de ALV, een ledenberaad, een  fokgeschiktheidskeuringen, de 

voortgang in het F2B procesmedewerking, een donatie van € 10.000,00 aan diverse 
gezondheidsonderzoeken en heel veel telefoontjes en mailtjes van en naar fokkers en 
(aspirant)pupkopers is het een goed jaar geweest. Een jaar dat met tevredenheid is 
afgesloten. 

Met energie en goede samenwerking gaan we naar verwachting in 2023 stappen in de 
goede richting zetten. 
 
In 2023 wil de ABC: 

• De taken van pupinformatie, herplaatsing oudere honden, algemene 
informatievoorziening, fokinformatie, bijhouden dekreuenlijst, invoer 
gezondheidsuitslagen en andere relevante gegevens in de database, en het 
organiseren/ondersteunen van gezondheidsonderzoeken voortzetten 

• De  NLV-database schonen en updaten voor invoer in F2B 
• De gezondheidsonderzoeken continueren en uitbreiden. In samenwerking met 

Hille Fieten Fit2Breed lanceren.  
• Het gesprek met leden/fokkers blijven aangaan. Een open oor hebben voor 

geluiden uit het (fokkers)veld 



• Kritisch omgaan met fokkers die door hun wijze van fokken ons ras en de 
reputatie van de NLV schaden.  

• Steun bieden door middel van het verstrekken van informatie en adviezen aan 
pupkopers en fokkers, en andere eigenaren van Labrador Retrievers die ons 
daarom vragen 

• Extern overleg zo optimaal mogelijk laten plaatsvinden (met onder andere Raad 

van Beheer, Rasgroep 7/8,  LKN  en andere rasverenigingen) 
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Nb: de volledige versie van het jaarverslag is te verkrijgen via secretaris@nlv.nu  
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